
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

PROTOKOLL FÖRT VID SÄLLSKAPET BOULE I HJO 

Styrelsemöte 2025 – 01- 13  kl 10.00 på Rödingen 

Närvarande: Sonja Johansson, Sven Stoltz, Kjell-Åke Borchgrevink 

                    Berit Svensson, Pia Quist, Göran Tegnelund, Gerd Björnell, 

                   Yvonne Ekholm och Pelle Ekholm 

                 Medverkande: Föreningspoolen Maria Glaad och sponsorgruppen. 

§1. Mötet öppnades av vise ordförande Sonja Johansson 

§2. Dagordningen godkändes 

§3. Sven Stoltz valdes till justerare. 

§4. Föregående protokoll 2024-12-10 godkändes och lades till handlingarna.   

§5 Ordförande: Rapporter/frågor/uppdrag mm. Föreningspoolen Maria Glaad 

     Ekonomitjänsten läggs ner. Bokslut och uppstart görs färdigt innan 

      tjänsten läggs ner. Informerade om resultat och balansräkning. 

      Maria går igenom pappren igen och kommer med rapport och bokslut. 

      Se bilaga 1. 

 A. Sponsringsgruppen var inbjuden, men kom inte. Göran kollar varför. 

 B. Planering inför årsmötet. Årsmötet hålls på Rödingen söndagen 23/2 

    kl 15.00. Sven skickar inbjudan till detta möte.Verksamhetsberättelse 

    och verksamhetsplan för 2025  ska skrivas. Alla kommitteer skriver, 



   lämnar till Gerd som skriver inledningen och sammanställer. 

    Sonja skriver slutord.           

§6. Rapport Kassören 

 A. Se bilaga 2. Konto 30/12 -24  43.134,99 

 B. Kort och swich ska diskuteras framöver. Pia ska avgå som kassör, 

     valberedningen arbetar på detta. 

 C. Föreningspoolen avstutas. 

§7.Rapport tävlingskommitten. 

 A Träningstider med klubbens spelare utöver ordinarie tider fungerar bra. 

     Göte ansvarar för detta. 

 B.Sammarbete med fler klubbar, en sak att fungera på. 

 C.Tävlingar som har spelats: 20:an, tävling i Tidaholm och Bröderna Larssons 

     minne i Skövde. 

 D. SM spelas i Gävle i år. Göran och Göte samordnar detta. 

 E. Spel i Bornholm diskuterades, återkommer till detta. 

§8. Rapport bankommitten.        

 A. Gruset på inomhusbanan är pålagt, men är inte riktigt bra, Ska ev.bytas. 

 B. Bankom ska åka till Ulricehamn och kolla  deras grus.      

 C. Möte med Carpmans ev 15/1  om hyra, avtal och förbrukning av el mm. 

§9. Rapport Trivselkommitten 

 A. Kaffekort: Pris 100 kronor. Viktigt att alla betalar. Kaffekannorna ställs 

      ut tillservering kl 15.00. Vad som gäller vid fikat tas upp på årsmötet. 



  B. Nya medlemmar i grupen Conny och Joakim.    

  C. Möte i trivselkommitten på måndag 20/1 kl 10.00 i Boulehallen 

 §10. Övriga frågor 

 A. Enkät för medlemmar på årsmötet. Anders Johansson från SISU 

     håller i detta.        . 

 B. Städmaskinen: Gruppen som städar ansvarar och ordnar så det blir 

      städat varje vecka. 

 C. Låset vid dörren fungerar inte ibland, svårt med 9119, små siffror. 

     Sven kollar om det finns större lås. 

 §11.  Nästa styrelsemöte 10/2 kl 10.00 på Rödingen 

 §10. Vise ordf. avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 

                       Mötet hålls i samarbete med SISU 

                                  Hjo 25- 01 -18 

 

 _______________________               _______________________                                     

Vise ordförande Sonja Johansson   Sekreterare Gerd Björnell   

 

_____________________ 

 Justerare Sven Stoltz 


